
Melding mondelinge voor het vragenuur:
Vraagnummer: V-12-12

Datum indiening: 19 juni 2012

Onderwerp: Rijksweg Zuid

Naam indieners: Aad Noordermeer (CDA)

Aan de voorzitter van de raad.

Inleiding/Aanleiding:

Uitspraak Raad van State inzake Rijksweg Zuid

Vragen:

- heeft het College kennis genomen van de uitspraak van de Raad van State dd 6 juni 
inzake de Rijksweg Zuid en het verslag van het wetgevingsoverleg van 4 juni over het 
wetsvoorstel plattelandswoning?

- is het College van mening dat het een juiste weergave van de feitelijke situatie is dat 
in het persbericht over de uitspraak van de RvS gesteld wordt dat op het pand van de 
familie Bakker een bestemming ligt die recreatieve bewoning mogelijk maakt? Zo 
nee, waarom is dit niet gecorrigeerd toen de gemeente hierop werd aangesproken?

- is het College van mening dat in het persbericht op een juiste wijze een relatie wordt 
gelegd met het wetsvoorstel plattelandswoning zoals dat door de Tweede Kamer op 
4 juni is behandeld? Klopt het dat dit wetsvoorstel op dit moment (helaas) nog geen 
nieuw perspectief biedt voor de situatie Rijksweg Zuid? Wekt in dat opzicht het 
persbericht geen verkeerde indruk? Zo ja, waarom is dit niet gecorrigeerd toen de 
gemeente hierop aangesproken werd?

- Is het College bereid om bij toekomstige persberichten over uitspraken van de RvS 
altijd de link te vermelden naar de betreffende uitspraak op de site van de RvS?
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